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Sent: Fri 4/17/2020 7:51:49 AM

Subject: RE: draft voorstel inzet en prioritering in inzet van Wantai testen, graag reactie uiterlijk morgen ah einde van de dag.

Received: Fri 4/17/2020 7:52:19 AM

De VVT’s in omgeving Brabant Zuidoost en Weert zijn zo opgelijnd.
zoals overal in NL neem ik aan, hebben ook wij, PAMM artsen-microbioloog dagelijks (veel) overleg met ze, zowel over patiénten

als werknemers

mocht het bijdragend zijn, dan kunnen we hierin snel schakelen

deze instellingen zouden heel graag aanhaken

als ik hierin wat kan betekenen, dan hoor ik het graag
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Van: (EE EDIN @ crasmusme.n]
Poin rot,-ag 17

7

april 2020 9:45

Onderwerp: Re: draft voorstel inzet en prioritering in inzet van Wantai testen, graag reactie uiterlijk morgen ah einde van de dag.

Hoi ERED

ik denk dat MML op basis van de ISO zelf een verificatie kunnen en moeten doen en dan inderdaad de Wantai kunnen

gebruiken. Zo worden toch altijd testen geimplementeerd in MML?

Voor wat betreft studies :

- de serologie van de studie van wordt bij ons gedaan en we rekenen daar op ca 5000 bepalingen
- er loopt binnen het Erasmus en 8 andere ziekenhuizen een studie naar medewerkers met klachten, waarbi) serologie
wordt gedaan en ook het vervolgen van viral load en virus kweek Ook daarvoor 1s de schatting ca 4000 testen.

Er 1s verder veel vraag voor serologie vanuit de kliniek en inderdaad zorgmedewerkers in de brede zin.
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